
UCHWAŁA NR XXIII/339/16 

SEJMIKU WOJEWÓDZTWA ŚWIĘTOKRZYSKIEGO  

 

z dnia 23 maja 2016 roku 

 

przyjmująca stanowisko w sprawie podjęcia działań mających na celu rozwiązanie 

problemu dotyczącego stabilnego funkcjonowania Elektrowni Połaniec. 

 

Na podstawie art. 18 pkt 20 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie  

województwa (t.j. Dz.U. z 2016 r. poz. 486) oraz § 101 Statutu Województwa  

Świętokrzyskiego (t.j. Dz. Urz. Woj. Świętokrzyskiego z 2010 r. Nr 70, poz. 520) uchwala 

się, co następuje: 

§ 1. 

 

Przyjmuje się stanowisko w sprawie podjęcia działań mających na celu rozwiązanie problemu 

dotyczącego stabilnego funkcjonowania Elektrowni Połaniec. 

 

§ 2. 

 

Uchwałę przekazuje się: 

1) Prezesowi Rady Ministrów, 

2) Ministrowi Skarbu Państwa, 

3) Parlamentarzystom Województwa Świętokrzyskiego, 

4) Samorządowi Województwa Podkarpackiego, 

5) Burmistrzowi Miasta i Gminy Połaniec, 

6) Radzie Powiatu w Staszowie, 

7) Radzie Miejskiej w Staszowie,  

8) Radzie Miejskiej w Osieku, 

9) Radzie Gminy Bogoria, 

10) Radzie Gminy Łubnice, 

11) Radzie Gminy Oleśnica, 

12) Radzie Gminy Rytwiany, 

13) Radzie Gminy Szydłów, 

14) Radzie Gminy Borowa, 

15) Radzie Gminy Gawłuszowice.  

 

§ 3. 

 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego. 

 

§ 4. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

Przewodniczący Sejmiku 

 

 

         Arkadiusz Bąk 



Załącznik do Uchwały Nr XXIII/339/16 

Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego  

z dnia 23 maja 2016 roku 

 

 

 

Stanowisko 

Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

z dnia 23 maja 2016 roku  

 

w sprawie podjęcia działań mających na celu rozwiązanie problemu dotyczącego 

stabilnego funkcjonowania Elektrowni Połaniec. 

 

 

Sejmik Województwa Świętokrzyskiego po zapoznaniu się z Rezolucją NR 1/2016 Rady 

Miejskiej w Połańcu, postuluje o rozwiązanie problemu stabilności funkcjonowania 

Elektrowni Połaniec.  

 

ENGIE Energia Polska S.A. (Elektrownia Połaniec) to piąty największy producent energii 

w Polsce, a łączna moc zainstalowana w elektrowni stanowi 5 % produkcji energii w kraju.  

 

Obecne zamierzenia spółki, dotyczące zamiaru optymalizacji aktywów, rodzą obawy 

pracowników i władz lokalnych, a także stwarzają zagrożenie ewentualnego ograniczenia 

działalności podmiotów gospodarczych i wiążą się również z utratą miejsc pracy. 

 

Sejmik dostrzega zagrożenie możliwego wzrostu bezrobocia, co może przyczynić się 

do pogłębienia problemów społeczno-gospodarczych tego terenu. 

 

W związku z powyższym Sejmik Województwa Świętokrzyskiego postuluje o rozwiązanie 

problemu stabilności funkcjonowania Elektrowni Połaniec, a także rozważenie nabycia przez 

Skarb Państwa części lub całości udziałów spółki. 

 

 

Przewodniczący Sejmiku 

 

 

         Arkadiusz Bąk 
 

 
 


